
Протокол № 1 

Засідання Студентської ради коледжу від 18.09 .23 р. 

Присутні : 

Мельник В. – голова Студентської ради Коледжу 

Калачик М.- заступник голови Студентської ради Коледжу 

Никоненко Д.-В.- секретар 

Члени 12 осіб 

Порядок денний: 

1. Затвердження плану роботи Студентської ради коледжу на 2023-2024 

навчальний рік.. 

2. Обговорення питання довиборів до Студентської ради. 

3. Обговорення питання дій старост поверхів у гуртожитку під час сигналу 

«Повітряна тривога» 

4. Про делегування представника органу студентського самоврядування до участі 

у формуванні складу Київської міської молодіжної ради. 

Слухали: по першому питанню голову студентського самоврядування коледжу 

Мельник Віталіну, яка ознайомила присутніх з планом роботи відповідно до плану 

виховної роботи та з врахуванням умов воєнного стану. 

Ухвалили: затвердити план роботи Студентської ради коледжу. 

Слухали: по другому питанню голову студентського самоврядування коледжу 

Мельник Віталіну, яка повідомила  присутніх про неповну комплектацію відділів  і , 

що треба вілповідально підійти до цього питання для оптимальної роботи 

Студентської ради.  

Ухвалили: розширене засідання Студентської ради коледжу з бажаючими 

кандидатами вступити до неї. 

Слухали:  по третьому питанню  заступника голови Студентської ради коледжу з 

питань гуртожитку Резвіна Ярослава,  який вніс пропозицію про дії старост поверхів в 

гуртожитку під час сигналу «Повітряна тривога». 

Ухвалили: підтримати пропозицію Резвіна Ярослава. 

Слухали: по четвертому питанню члена Студентської ради Анастасію Січкаренко, яка 

запропонувала Никоненка Дениса-Віталія делегувати до складу Київської міської 

молодіжної ради. 

 

 



 



Протокол № 2 

Засідання Студентської ради коледжу від  25.10. 23 р. 

Присутні : 

Мельник В. – голова Студентської ради коледжу 

Калачик М.- заступник голови Студентської ради коледжу 

Никоненко Д.-В.- секретар 

Терехов А.С. – завідувач навчально-виробничою практикою 

Парфенюк О.В.- практичний психолог коледжу 

Члени 12 осіб 

 

Порядок денний: 

1. Обговорення питання адаптації здобувачів освіти нового набору. 

2. Аналіз інформації про працевлаштування випускників 2023 року. 

3. Обговорення заходів в рамках співпраці з Центром сім’ї Солом’янського 

району. Обговорення плану заходів в рамках проведення Всеукраїнської акції 

«16 днів проти насильства». 

Слухали: по першому питанню голову студентського самоврядування коледжу 

Мельник Віталіну, яка повідомила, що були проведені зустрічі з групами 1 курсу. Під 

час зустрічей обговорили проблеми з якими зіткнулися здобувачі освіти, вступивши 

до коледжу. 

Ухвалили: взяти інформацію до уваги та членам Студентської ради сприяти успішній 

адаптації першокурсників. 

Слухали: по другому питанню завідувача навчально-виробничою практикою 

Терехова Антона, який повідомив інформацію про працевлаштування випускників, які 

здобули освіту в 2023 року. 

Ухвалили: взяти інформацію до уваги, а здобувачам освіти випускних груп 

активізуватися з вибором подальшого місця роботи, або навчання.  

Слухали:  по третьому питанню  практичного психолога коледжу  Парфенюк Олену, 

яка повідомила, які заходи плануються в рамках співпраці з Центром сім’ї 

Солом’янського району. Повідомила. Які заходи плануються в рамках проведення 

Всеукраїнської акції «16 днів проти насильства». 

Ухвалили: брати участь органу студентського самоврядування та всім здобувачам 

освіти коледжу в спільних заходах з Центром сім’ї. Членам Студради та всім  



 



Протокол № 3 

Засідання Студентської ради коледжу від 15.12. 23 р. 

Присутні : 

Мельник В. – голова Студентської ради коледжу 

Калачик М.- заступник голови Студентської ради коледжу 

Никоненко Д.-В.- секретар 

Білик С.П. – заступник директора з виховної роботи 

Члени 12 осіб 

Порядок денний: 

1. Аналіз результатів опитування здобувачів освіти щодо якості ОПП. 

2. Доповідь керівниці відділу інформації та зовнішніх зв’язків Панасенко Софії 

щодо виконаної роботи та майбутніх планів. 

3. Про роботу зі здобувачами освіти, що мають пропуски занять без поважної 

причини та заборгованість по навчанню. 

Слухали: по першому питанню голову студентського самоврядування коледжу 

Мельник Віталіну, яка повідомила, що було проведено опитуваня здобувачів освіти 

коледжу щодо якості ОПП, за якою вони здобувають освіту, та чи задоволені вони 

методами навчання і викладання. 

Узагальнені результати опитування відображені в діаграмах. (додаток до протоколу) 

Ухвалили: взяти до відома результати опитування. 

Слухали: по другому питанню керівницю відділу інформації так зовнішніх зв’язків 

Панасенко Софію , яка проінформувала присутніх про пророблену роботу  за 2023 рік: 

- Систематично готується та висвітлюється інформація про активну діяльність в 

коледжі, як здобувачів освіти так і викладачів; 

- за рік було змонтовано і розміщено на сайті коледжу і в соціальних мережах 

велику кількість відеороликів; 

- проводиться робота по обміну досвідом в роботі органів студентського 

самоврядування з іншими коледжами. 

Ухвалили: роботу відділу визнати зразковою.  Залучати здобувачів освіти з новими 

креативними ідеями до роботи відділу. 

Слухали:  по третьому питанню заступника директора з виховної роботи Білик С.П., 

яка запропонувала зібрати дані про пропуски занять без поважної причини в кожній 

академічній групі і передати дані завідувачці відділення. 

Ухвалили: старостам та керівникам академічних груп проаналізувати ситуацію з 

пропусками занять і систематизовану інформацію передати завідувачам відділеннь, які 

разом з керівниками академічних груп проведуть відповідну роботу зі здобувачами 

освіти і їх батьками з приводу зменшення пропусків занять без поважної причини. 

Рішення прийняті одноголосно. 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Додаток до протоколу 

Звіт анкетування здобувачів ФПО щодо якості освітнього процесу в 

КФКТІ 

за 2023 – 2024 н.р. 



 

 



 

 

 



 

 

 



 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



Протокол № 4 

Засідання Студентської ради коледжу від 29.01. 24 р. 

Присутні : 

Мельник В. – голова Студентської ради коледжу 

Калачик М.- заступник голови Студентської ради коледжу 

Никоненко Д.-В.- секретар 

Білик С.П. – заступник директора з виховної роботи 

Парфенюк О.В. – практичний психолог 

Члени 12 осіб 

Порядок денний: 

1. Взаємовідносини студент-викладач 

2. Підготовка до Дня Святого Валентина 

3. Продовження співпраці з Центром сім’ї Солом’янського району. 

Слухали: заступника директора з виховної роботи Світлану Білик, яка 

ознайомила присутніх з інформацією про те, що спілкування викладача і 

здобувача освіти у навчально-виховному процесі – це надзвичайно складний 

процес. Зміни, що відбуваються в країні певним чином вплинули і на характер 

відносин учасників  процесу здобуття освіти. Спілкування викладача і здобувача 

освіти являє собою низку взаємопов’язаних і взаємозумовлених контактів, що 

здійснюються в різних формах і за різних обставин. Навчально-виховний процес 

– це одна із головних арен, де найповніше виявляються відносини, стиль 

спілкування викладача і здобувача освіти. Процес педагогічного спілкування 

повинен забезпечуватися особистістю, її моральними установками, бажанням і 

прагненням працювати з молоддю. Педагогічний феномен спілкування полягає 

передусім у професійно-етичному компоненті. Він зумовлений тим, що кожний 

елемент спілкування повинен бути збагачений моральним досвідом вихователя. 

Для здійснення повноцінного спілкування педагогу необхідно мати такі якості, 

як товариськість, що виражається у ступені прагнення особистості до 

спілкування; контактність – уміння педагога вступити в контакт зі здобувачами 

освіти, колегами; ініціативність – активність педагога у взаємодії, готовність 

прийняти на себе відповідальність за встановлення контакту та весь процес 

взаємодії в цілому. Отже, будь-який стиль, що обраний для спілкування у 

навчально-виховному процесі, – це постійна взаємодія викладача і здобувача 

освіти. І педагог, на наш погляд, може і повинен професійно її регулювати і 

спрямовувати, оскільки це надзвичайно важливо для здійснення повноцінного 

спілкування у студентській аудиторії. 



 



 



Протокол № 6 

Засідання Студентської ради коледжу від 25.04. 24 р. 

Присутні : 

Мельник В. – голова Студентської ради коледжу 

Калачик М.- заступник голови Студентської ради коледжу 

Никоненко Д.-В.- секретар 

Парфенюк О.В. – практичний психолог 

Білик С.П. – заступник директора з виховної роботи 

Якшина Т.П.- завідувач відділення 

Цехановська О.П. –завідувач відділення 

Пономаренко М.М. – голова циклової комісії управління і адміністрування. 

Терехов А.С. – голова циклової комісії 

Миленька С.В. – голова циклової комісії транспортні технології 

Члени 12 осіб 

Порядок денний: 

1. Питання підготовки і участі здобувачів освіти коледжу в загальноукраїнській 

руханці на підтримку ЗСУ в День вишиванки 

2. Питання проведення інформаційного тижня в коледжі про правила 

поведінки здобувачів освіти під час занять і на перервах. 

3. Інформаційна кампанія про булінг, кібербулінг, що це таке, які види 

бувають, як запобігти, де дізнаватися інформацію. 

4. Узгодження переліку вибіркових дисциплін до ОПП усіх спеціальностей. 

Слухали: по першому питанню заступника директора з виховної роботи Світлану 

Білик, яка ознайомила з листом Про проведення Національної руханки в вишиванках 

«Дякуємо ЗСУ» до Міжнародного дня вишиванки. Запропонувала здобувачам освіти 

коледжу долучитися до Національної руханки. 

Ухвалили: підтримати пропозицію заступника директора щодо участі в Національній 

руханці 16 травня. Всі бажаючі здобувачі освіти можуть долучитися. Відповідальними 

призначити членів культурно-масового відділу Міненка Андрія і Прокоф’єву Ірину.  

Слухали: по другому питанню слухали завідувачів відділень Цехановську Олену і 

Якшину Таїсію, які доповіли, що значно погіршилась поведінка здобувачів освіти в 

коледжі. Запропонували органу студентського самоврядування допомогти виправити 

ситуацію. 



 



 



Протокол № 1 

Засідання Студентської ради коледжу від 15.09 .24 р. 

Присутні : 

Мельник В. – голова Студентської ради Коледжу 

Калачик М.- заступник голови Студентської ради Коледжу 

Никоненко Д.-В.- секретар 

Вовк А.В- в.о. заступника директора з НР 

Білик С.П. –заступник директора з ВР 

Пономаренко М.М. –голова циклової комісії «Управління та адміністрування» 

Члени 12 осіб 

Порядок денний: 

1. Затвердження плану роботи Студентської ради коледжу на 2024-2025 

навчальний рік.. 

2. Обговорення питання довиборів до Студентської ради. 

3. Обговорення питання дій старост поверхів у гуртожитку під час сигналу 

«Повітряна тривога», ознайомлення старост першого курсу з алгоритмом 

дій. 

4. Донесення інформації про право на академічну мобільність. 

Популяризація неформальної освіти і можливості зарахування результатів 

неформальної освіти в коледжі. 

5. Інформування здобувачів освіти про положення «Про академічну 

доброчесність». 

Слухали: по першому питанню голову студентського самоврядування коледжу 

Мельник Віталіну, яка ознайомила присутніх з планом роботи відповідно до 

плану виховної роботи та з врахуванням умов воєнного стану. 

Ухвалили: затвердити план роботи Студентської ради коледжу. 

Слухали: по другому питанню голову студентського самоврядування коледжу 

Мельник Віталіну, яка повідомила  присутніх про неповну комплектацію 

відділів  і , що треба вілповідально підійти до цього питання для оптимальної 

роботи Студентської ради.  

Ухвалили: розширене засідання Студентської ради коледжу з бажаючими 

кандидатами вступити до неї. 



 



Протокол № 2 

Засідання Студентської ради коледжу від  25.10. 24 р. 

Присутні : 

Мельник В. – голова Студентської ради коледжу 

Калачик М.- заступник голови Студентської ради коледжу 

Никоненко Д.-В.- секретар 

Терехов А.С. – завідувач навчально-виробничою практикою 

Парфенюк О.В.- практичний психолог коледжу 

Члени 12 осіб 

 

Порядок денний: 

1. Обговорення питання адаптації здобувачів освіти нового набору. 

2. Аналіз інформації про працевлаштування випускників 2024 року. 

3. Обговорення заходів в рамках співпраці з Центром сім’ї Солом’янського 

району. Обговорення плану заходів в рамках проведення Всеукраїнської 

акції «16 днів проти насильства». 

Слухали: по першому питанню голову студентського самоврядування коледжу 

Мельник Віталіну, яка повідомила, що були проведені зустрічі з групами 1 

курсу. Під час зустрічей обговорили проблеми з якими зіткнулися здобувачі 

освіти, вступивши до коледжу. 

Ухвалили: взяти інформацію до уваги та членам Студентської ради сприяти 

успішній адаптації першокурсників. 

Слухали: по другому питанню завідувача навчально-виробничою практикою 

Терехова Антона Сергійовича, який повідомив інформацію про 

працевлаштування випускників, які здобули освіту в 2024 році. 

Ухвалили: взяти інформацію до уваги, а здобувачам освіти випускних груп 

активізуватися з вибором подальшого місця роботи, або навчання.  

Слухали:  по третьому питанню  практичного психолога коледжу  Парфенюк 

Олену, яка повідомила, які заходи плануються в рамках співпраці з Центром 

сім’ї Солом’янського району. Повідомила. Які заходи плануються в рамках 

проведення Всеукраїнської акції «16 днів проти насильства». 

 



 



Протокол № 3 

Засідання Студентської ради коледжу від 18.11. 24 р. 

Присутні : 

Мельник В. – голова Студентської ради Коледжу 

Калачик М.- заступник голови Студентської ради Коледжу 

Никоненко Д.-В.- секретар 

Вовк А.В. – в.о. заступника директора з НР 

Пономаренко М.М.- голова циклової комісії «Управління та адміністрування» 

Яцеленко О.Л.- голова робочої групи ОПП «Інформаційна діяльність 

підприємства» 

Члени 12 осіб 

Порядок денний: 

1. Про делегування представника органу студентського самоврядування до 

участі у формуванні складу Київської міської молодіжної ради. 

2. Про виконання вимог критеріїв у звіті самооцінювання ОПП 

«Інформаційна діяльність підприємства». 

3. Максимальне залучення здобувачів освіти коледжу до анкетування щодо 

дотримання академічної доброчесності під час реалізаціїї ОПП. 

Слухали: по четвертому питанню голову Студентської ради Мельник Віталіну, 

яка запропонувала Никоненка Дениса-Віталія делегувати до складу Київської 

міської молодіжної ради. 

Ухвалили: делегувати члена Студентської ради Київського фахового коледжу 

транспортної інфраструктури Никоненка Дениса- Віталія до складу Київської 

міської молодіжної ради. 

Слухали: голову робочої групи, яка наголосила на необхідності залучення всіх 

причетних осіб до усунення зауважень до звіту самооцінювання. 

Ухвалили: залучити студентську раду до усунення недоліків. 

Слухали: по третьому питанню в.о заступника директора з навчальної роботи 

Вовк Аліну Володимирівну, яка повідомила про необхідність залучення 

максимальної кількості здобувачів освіти до проходження анкетування про 

дотримання академічної доброчесності під час реалізації усіх ОПП в коледжі. 

 



 



Протокол № 4 

Засідання Студентської ради коледжу від 15.01. 24 р. 

Присутні : 

Мельник В. – голова Студентської ради коледжу 

Калачик М.- заступник голови Студентської ради коледжу 

Никоненко Д.-В.- секретар 

Білик С.П. – заступник директора з виховної роботи 

Парфенюк О.В. – практичний психолог 

Пономаренко М.М.- голова циклової комісії «Управління та адміністрування» 

Члени 12 осіб 

Порядок денний: 

1. Особливості взаємовідносин серед здобувачів першого курсу між собою і 

їх спілкування з викладачами. 

2. Підготовка до Дня Святого Валентина 

3. Продовження співпраці з Центром сім’ї Солом’янського району. 

4. Ознайомлення з каталогом вибіркових дисциплін до ОПП «Інформаційна 

діяльність підприємства» 

Слухали: заступника директора з виховної роботи Світлану Білик, яка 

ознайомила присутніх з інформацією про те, що спілкування викладача і 

здобувача освіти у навчально-виховному процесі – це надзвичайно складний 

процес. Зміни, що відбуваються в країні певним чином вплинули і на характер 

відносин учасників  процесу здобуття освіти. Спілкування викладача і здобувача 

освіти являє собою низку взаємопов’язаних і взаємозумовлених контактів, що 

здійснюються в різних формах і за різних обставин. Навчально-виховний процес 

– це одна із головних арен, де найповніше виявляються відносини, стиль 

спілкування викладача і здобувача освіти. Процес педагогічного спілкування 

повинен забезпечуватися особистістю, її моральними установками, бажанням і 

прагненням працювати з молоддю. Педагогічний феномен спілкування полягає 

передусім у професійно-етичному компоненті. Він зумовлений тим, що кожний 



елемент спілкування повинен бути збагачений моральним досвідом вихователя. 

Для здійснення повноцінного спілкування педагогу необхідно мати такі якості, 

як товариськість, що виражається у ступені прагнення особистості до 

спілкування; контактність – уміння педагога вступити в контакт зі здобувачами 

освіти, колегами; ініціативність – активність педагога у взаємодії, готовність 

прийняти на себе відповідальність за встановлення контакту та весь процес 

взаємодії в цілому. Отже, будь-який стиль, що обраний для спілкування у 

навчально-виховному процесі, – це постійна взаємодія викладача і здобувача 

освіти. І педагог, на наш погляд, може і повинен професійно її регулювати і 

спрямовувати, оскільки це надзвичайно важливо для здійснення повноцінного 

спілкування у студентській аудиторії. 

Ухвалили: інформацію заступника директора взяти до уваги. Всім членам 

студентського самоврядування активно працювати для створення здорової і 

доброзичливої атмосфери в спілкуванні здобувач освіти-викладач, в спілкуванні 

здобувачів освіти між собою. 

Слухали: по другому питанню членів культурно-масового відділу , які 

запропонували організувати «Скриньку Валентина». Бажаючих здобувачів 

освіти обрати поштарями. Створити фотозону тематичну. 

Ухвалили: організувати на День Святого Валентина «Скриньку Валентина», 

бажаючих здобувачів освіти обрати поштарями, щоб розносити листівки в групи. 

Відповідальним призначити Панасенко Софію. 

Слухали: по третьому питанню практичного психолога Парфенюк Олену, яка 

запропонувала продовжити співпрацю з Центром сім’ї Солом’янського району м. 

Києва в організації волонтерської роботи і співпраці з психологами Центру сім’ї.  

Ухвалили: продовжити співпрацю з Центром сім’ї, членам відділу спорту і 

волонтерства Богоносу Дмитру і Логвиненку Івану продовжувати роботу зі  
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